



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P24060

**Cyber-Joy Enjoy Lab**

**「網『樂』共享」計劃**

To cultivate students' digital literacy skills, enabling them to utilize online information effectively while reducing internet addiction, and to enhance their healthy communication skills, the City University of Hong Kong and The Hong Kong Federation of Youth Groups are collaborating to launch the "Cyber-Joy-Enjoy Lab" program for Form 1 to Form 3 students. The program includes ten interactive group activities focused on practical internet safety skills and fostering connections among students from different grades.

To better understand students' needs and design suitable activities, the program will arrange for participating students to complete a comprehensive electronic questionnaire on 29<sup>th</sup> November 2024, from 3:30 PM to 4:00 PM at school. They will complete a total of three questionnaires: a pre-test, a post-test, and a follow-up survey six months later. After the first questionnaire, students may be randomly selected for a free digital literacy group, including individual interviews with researchers from the City University of Hong Kong and social workers from The Hong Kong Federation of Youth Groups. All the data collected from the program will be kept confidential and destroyed after the completion of the program.

Please indicate your consent to participate in the program by signing the reply slip before 20<sup>th</sup> November 2024 (Wednesday). If you have any enquiry, please contact Ms. Mak Yuet Ngor at 2497 7110.

為培養學生網絡素養，讓他們善用網絡資訊，減少網絡成癮及提升健康溝通技巧，減少他們於網絡上的不當行為及與朋輩衝突，香港城市大學及香港青年協會合作為本校中一至中三學生舉辦「網『樂』共享」計劃。計劃包括十節小組活動，旨在透過高互動性、體驗感的活動，讓學生掌握實用的網路安全技巧，並促進不同年級學生之間的聯繫。

為進一步了解學生的需要，以設計合適的活動，計劃將於2024年11月29日下午3時30分至4時到校安排同意參與計劃的學生填寫學生電子綜合問卷，並隨後安排學生完成一共3次的問卷填寫，包括前測、後測以及六個月後跟進研究問卷。完成首次問卷後，學生將有機會被抽選參與免費的網絡素養小組，並與香港城市大學研究人員及香港青年協會社工進行個別面談。參與小組過程中所有收集的問卷資料將會保密並於計劃完成後被銷毀。

請 貴家長於十一月二十日(星期三)前填妥回條，以表明參與此計劃的意向。如有查詢，請於辦公時間內致電學校電話 2497 7110 與麥月娥老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

14<sup>th</sup> November 2024 二零二四年十一月十四日

**E-class Reply Slip**

**電子通告回條**

I acknowledge the receipt of the above captioned circular concerning “Cyber-Joy Enjoy Lab”.

本人獲悉 貴校來函有關「網「樂」共享計劃」事宜。

\*

My child and I agree to join the program.

本人及敝子弟同意參加此計劃。

My child and I do not agree to join the program.

本人及敝子弟不同意參加此計劃。